
ROMÂNIA

COMUNA VITOMIREŞTI, JUDEŢUL OLT
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI VITOMIREŞTI

PRIMĂRIA

Str. Libertăţii nr. 149,  tel. 0249 46 93 14,  fax : 0249 46 93 36

PROCES - VERBAL
Încheiat azi 28.09.2012

Are loc şedinţa ordinară a Consiliului Local Vitomireşti, convocată prin
dispoziţia primarului cu nr. 137/21.09.2012, la care participă un număr de 11
consilieri, viceprimar, secretar şi alţi invitaţi.

A fost pus la dispoziţia consilierilor locali procesul-verbal, încheiat la
şedinţa anterioară, pentru ca după supunerea la vot să fie aprobat şi semnat de
către preşedintele de şedinţă şi de secretarul localităţii.

Având în vedere că domnul consilier Tomescu Gheorghe a susţinut
şedinţele Consiliului Local pe o perioadă de 3 luni conform Legii nr. 215/2001 a
administraţiei publice locale, cu modificările şi completările ulterioare, se face
propunerea pentru preşedintele de şedinţă. Cine face propunerea? Domnul
consilier Tomescu Gheorghe care propune pe domnul consilier Boştină Doru
Constantin ales 11 voturi ,,pentru’’.

Domnul consilier Boştină Doru Constantin dă cuvântul domnului primar
pentru a prezenta proiectul ordinei de zi.

Primarul localităţii prezintă proiectul ordinei de zi:
1. Proiect de hotărâre cu privire la – Rectificare de buget venituri şi

cheltuieli - 2012.
Iniţiator – primarul, viceprimarul localităţii Adam Popescu.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de consilier Aneta
Boştinaru.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local
Vitomireşti.

2. Proiect de hotărâre cu privire la – Reactualizarea Comisiei Sociale
pentru analizarea cererilor de locuinţe destinate închirierii aleasă prin
Hotărârea Consiliului Local nr. 22/29.07.2011.
Iniţiator – primarul, viceprimarul localităţii Adam Popescu.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de viceprimarul localităţii
Adam Popescu.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local
Vitomireşti.



3. Proiect de hotărâre cu privire la – Aprobarea indicatorilor tehnico-
economici ai proiectului ,,Sistem centralizat de alimentare cu apă în
satul Trepteni, comuna Vitomireşti, judeţul Olt’’.
Iniţiator – primarul, viceprimarul localităţii Adam Popescu.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de viceprimarul localităţii
Adam Popescu.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local
Vitomireşti.

4. Proiect de hotărâre cu privire la – Aprobarea Programului ,,Biblionet –
lumea în biblioteca mea’’ în cadrul Căminului Cultural Vitomireşti.
Iniţiator – primarul, viceprimarul localităţii Adam Popescu.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de viceprimarul localităţii
Adam Popescu.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local
Vitomireşti.

5. Proiect de hotărâre cu privire la – Reactualizarea Planului de apărare
împotriva seismelor şi alunecărilor de teren.
Iniţiator – primarul, viceprimarul localităţii Adam Popescu.
Raportul compartimentului de resort, prezentat de referent sevastian
Popescu.
Avizul celor trei comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local
Vitomireşti.

6. Întrebări, interpelări, propuneri.
Se supune la vot proiectul ordinei de zi, fiind aprobat cu 11 voturi

,,pentru’’.
Preşedintele de şedinţă, domnul consilier Boştină Doru Constantin, preia

lucrările şedinţei ordinare, dând cuvântul primarului localităţii pentru a prezenta
primul punct scris pe ordinea de zi .

Punctul 1 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la –
Rectificare de buget venituri şi cheltuieli - 2012.

Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Boştină Doru

Constantin,  menţionează că se va face prezentarea avizelor comisiilor de
specialitate.

Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Antonescu Daniel –
preşedinte, Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre
Constantin – membri, luând în discuţie la data de 27.09.2012 Proiectul de
Hotărâre, cu privire la Rectificare de buget venituri şi cheltuieli - 2012,
consideră că  s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită
Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la Rectificare de buget venituri
şi cheltuieli - 2012.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe –

preşedinte, Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând
în discuţie la data de 27.09.2012 Proiectul de Hotărâre, cu privire la Rectificare



de buget venituri şi cheltuieli - 2012, consideră că s-a întocmit cu respectarea
legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu
privire la Rectificare de buget venituri şi cheltuieli - 2012.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan –

preşedinte, Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu
Proiectul de Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.

Discuţii – Nu sunt.
Se supune la vot Proiectul de Hotărâre şi se votează cu 11 voturi

,,pentru’’.
Punctul 2 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la –

Reactualizarea Comisiei Sociale pentru analizarea cererilor de locuinţe
destinate închirierii aleasă prin Hotărârea Consiliului Local
nr. 22/29.07.2011.

Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Boştină Doru

Constantin,  menţionează ca se va face prezentarea avizelor comisiilor de
specialitate.

Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Antonescu Daniel –
preşedinte, Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre
Constantin – membri, luând în discuţie la data de 27.09.2012 Proiectul de
Hotărâre, cu privire la Reactualizarea Comisiei Sociale pentru analizarea
cererilor de locuinţe destinate închirierii aleasă prin Hotărârea Consiliului
Local nr. 22/29.07.2011, consideră că  s-a întocmit cu respectarea legilor în
vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la
Reactualizarea Comisiei Sociale pentru analizarea cererilor de locuinţe
destinate închirierii aleasă prin Hotărârea Consiliului Local
nr. 22/29.07.2011.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe –

preşedinte, Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând
în discuţie la data de 27.09.2012 Proiectul de Hotărâre, cu privire la
Reactualizarea Comisiei Sociale pentru analizarea cererilor de locuinţe
destinate închirierii aleasă prin Hotărârea Consiliului Local
nr. 22/29.07.2011, consideră că s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl
avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la
Reactualizarea Comisiei Sociale pentru analizarea cererilor de locuinţe
destinate închirierii aleasă prin Hotărârea Consiliului Local
nr. 22/29.07.2011.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan –

preşedinte, Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu
Proiectul de Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.

Discuţii .



Domnii consilieri propun ca din Comisia socială pentru analizarea
cererilor de locuinţe să facă parte domnul Boştină Doru Constantin în loc de
domnul Antonescu Daniel.

Se supune la vot Proiectul de Hotărâre, fiind aprobat cu 11 voturi
,,pentru’’ cu implementarea menţiunii făcute .

Punctul 3 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la –
Aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai proiectului ,,Sistem centralizat
de alimentare cu apă în satul Trepteni, comuna Vitomireşti, judeţul Olt’’.

Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Boştină Doru

Constantin,  menţionează că se va face prezentarea avizelor comisiilor de
specialitate.

Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Antonescu Daniel –
preşedinte, Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre
Constantin – membri, luând în discuţie la data de 27.09.2012 Proiectul de
Hotărâre, cu privire la Aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai
proiectului ,,Sistem centralizat de alimentare cu apă în satul Trepteni, comuna
Vitomireşti, judeţul Olt’’, consideră că  s-a întocmit cu respectarea legilor în
vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la
Aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai proiectului ,,Sistem centralizat
de alimentare cu apă în satul Trepteni, comuna Vitomireşti, judeţul Olt’’.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe –

preşedinte, Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând
în discuţie la data de 27.09.2012 Proiectul de Hotărâre, cu privire la Aprobarea
indicatorilor tehnico-economici ai proiectului ,,Sistem centralizat de
alimentare cu apă în satul Trepteni, comuna Vitomireşti, judeţul Olt’’,
consideră că s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită
Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la Aprobarea indicatorilor
tehnico-economici ai proiectului ,,Sistem centralizat de alimentare cu apă în
satul Trepteni, comuna Vitomireşti, judeţul Olt’’.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan –

preşedinte, Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu
Proiectul de Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.

Discuţii.
Domnul viceprimar Adam Popescu menţionează că se face un bazin de

captare apă în rezerva Primăriei/Cosiliului Local tip Bulimanu, se va pompa în
alt bazin pentru a uşura mecanismul de transport prin pompare.

Domnul consilier Urluescu Ştefan solicită domnului viceprimar să se ia
măsuri pentru denisiparea bazinului de la Dejeşti.

Se supune la vot Proiectul de Hotărâre şi se votează cu 11 voturi
,,pentru’’.



Punctul 4 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la –
Aprobarea Programului ,,Biblionet – lumea în biblioteca mea’’ în cadrul
Căminului Cultural Vitomireşti.

Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Boştină Doru

Constantin,  menţionează că se va face prezentarea avizelor comisiilor de
specialitate.

Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Antonescu Daniel –
preşedinte, Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre
Constantin – membri, luând în discuţie la data de 27.09.2012 Proiectul de
Hotărâre, cu privire la Aprobarea Programului ,,Biblionet – lumea în
biblioteca mea’’ în cadrul Căminului Cultural Vitomireşti, consideră că  s-a
întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului
Local să adopte hotărârea cu privire la Aprobarea Programului ,,Biblionet –
lumea în biblioteca mea’’ în cadrul Căminului Cultural Vitomireşti.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe –

preşedinte, Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând
în discuţie la data de 27.09.2012 Proiectul de Hotărâre, cu privire la Aprobarea
Programului ,,Biblionet – lumea în biblioteca mea’’ în cadrul Căminului
Cultural Vitomireşti, consideră că s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare,
îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la
Aprobarea Programului ,,Biblionet – lumea în biblioteca mea’’ în cadrul
Căminului Cultural Vitomireşti.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan –

preşedinte, Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu
Proiectul de Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.

Discuţii – Nu sunt.
Se supune la vot Proiectul de Hotărâre şi se votează cu 11 voturi

,,pentru’’.
Punctul 5 pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre cu privire la –

Reactualizarea Planului de apărare împotriva seismelor şi alunecărilor de
teren.

Primarul localităţii prezintă Proiectul de Hotărâre.
Domnul preşedinte de şedinţă, în speţă domnul consilier Boştină Doru

Constantin,  menţionează că se va face prezentarea avizelor comisiilor de
specialitate.

Comisia nr. 1 – formată din domnii consilieri Antonescu Daniel –
preşedinte, Marcu Marin – secretar, Pîrcălăbelu Gheorghe, Popescu Adam, Petre
Constantin – membri, luând în discuţie la data de 27.09.2012 Proiectul de
Hotărâre, cu privire la Reactualizarea Planului de apărare împotriva seismelor
şi alunecărilor de teren, consideră că  s-a întocmit cu respectarea legilor în
vigoare, îl avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la



Reactualizarea Planului de apărare împotriva seismelor şi alunecărilor de
teren.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 2 – formată din domnii consilieri Tomescu Gheorghe –

preşedinte, Boştină Doru-Constantin – secretar, Ene Gheorghe – membru, luând
în discuţie la data de 27.09.2012 Proiectul de Hotărâre, cu privire la
Reactualizarea Planului de apărare împotriva seismelor şi alunecărilor de
teren, judeţul Olt, consideră că s-a întocmit cu respectarea legilor în vigoare, îl
avizează şi solicită Consiliului Local să adopte hotărârea cu privire la
Reactualizarea Planului de apărare împotriva seismelor şi alunecărilor de
teren.

Se avizează favorabil şi se susţine Proiectul de Hotărâre.
Comisia nr. 3 – formată din domnii consilieri Cojocaru Ştefan –

preşedinte, Urluescu Ştefan – secretar, Drăguşin Ştefan – membru – de acord cu
Proiectul de Hotărâre, îl susţine şi avizează favorabil.

Discuţii – Nu sunt.
Se supune la vot Proiectul de Hotărâre şi se votează cu 11 voturi

,,pentru’’.
6. Întrebări, interpelări, propuneri.
Se înscriu la discuţii domnii consilieri Pîrcălăbelu Gheorghe, Ene

Gheorghe, Cojocaru Ştefan, Marcu Marin şi Antonescu Daniel.
Viceprimarul localităţii Adam Popescu prezintă Consiliului Local câteva

solicitări ale cetăţenilor comunei Vitomireşti.
a) Domnul Cosmescu Ilie solicită 12 plăci de ciment de la gardul fostei

primării.
Domnul consilier Pîrcălăbelu Gheorghe doreşte să i se aprobe cele

solicitate numai după ce se completează gardul Liceului.
Domnul viceprimar menţionează că plăcile sunt bune, dar stâlpii nu şi din

banii rezultaţi din vânzarea pe bază de proces-verbal a acestor plăci să se
cumpere gard de plasă.

Se votează cu 11 voturi pentru vânzarea acestor plăci şi se delegă domnul
viceprimar Adam Popescu pentru ducerea la îndeplinire a celor menţionate.

b) Domnul Cavaleru Marcel şi Ene Constantin, membrii în Comisia locală
de fond funciar, propun ca venitul agricol realizat pe terenurile agricole să fie de
1000 lei pe hectar, indiferent de categoria de folosinţă – 11 voturi ,,pentru’’.

c) Doamna doctor Badea Elena-Gabriela solicită suplimentarea cu
suprafaţa de 15 mp a contractului de concesiune nr. 170/2005 în cadrul
dispensarului uman Vitomireşti, lângă sala de sterilizare – 11 voturi ,,pentru’’.

d) Domnul director al Liceului Tehnologic Vitomireşti Ene Gheorghe
solicită ca pentru cadrele didactice care beneficiază de apartamente în blocul de
locuinţe cu destinaţie socială, chiria dată bugetului local să fie egală cu 5% din
venitul net lunar calculat pe ultimele 12 luni – 11 voturi ,,pentru’’.

e) Domnul consilier Tomescu Gheorghe solicită decolmatarea şi
reamenajarea lacurilor din comuna Vitomireşti pentru a putea fi folosite pe timp
de secetă – 11 voturi ,,pentru’’.



Domnul viceprimar Popescu Adam prezintă solicitarea Companiei de Apă
Olt de a mări preţul la apa potabilă în comuna Vitomireşti, judeţul Olt. Domnul
Pîrcălăbelu Gheorghe menţionează că nu este de acord cu mărirea preţului la
apă.

Domnul consilier Marcu Marin solicită o justificare pentru mărirea
preţului la apă.

Domnul consilier Ene Gheorghe informează că a securizat perimetrul
şcolii şi că doreşte performanţă, seriozitate, cultură şi educaţie. A solicitat
părinţilor să se implice mai mult în educaţia elevilor şi să sune ori de câte ori au
vreo nelămurire la direcţiunea şcolii. Îndrumă consilierii lo0cali să transmită
părinţilor că este importantă menţinerea permanentă a legăturii cu cadrele
didactice.

La râpile de la Stănuleasa să se pună o bordură de 20 cm pentru a dirija
apa mai departe, până se consolidează râpa. Domnul viceprimar Popescu Adam
menţionează că pe marginea asfaltului se va face o rigolă pentru dirijarea apei.

Domnul consilier Cojocaru Ştefan solicită a se lua măsuri urgente pentru
curăţarea miriştilor de mărăcini, precum şi marginea drumurilor şi dacă la
magazie la vii s-au apucat de lucrări de clorinare.

Domnul viceprimar Popescu Adam menţionează că maşina este luată
numai pentru islazuri, nu şi pentru drumuri şi lucrările de clorinare la magazie
au început.

Domnul consilier Pîrcălăbelu Gheorghe solicită să se ia măsuri de
plombare a drumului de la Brătuleşti şi să se dea terenurile forestiere în
folosinţă.

Domnul consilier Marcu Marin solicită să se aducă îmbunătăţiri pe
arterele din zona Plopeasa şi zona Dejeasca până la Drăgoeşti, unde oamenii
sunt izolaţi total pe vreme rea.

Domnul consilier Antonescu Daniel întreabă dacă sunt prevăzute
hidranturi pentru apă şi dacă avem posibilitatea să facem hidranturi pe sate şi
pentru ducerea la îndeplinire, domnul viceprimar, prin adrese scrise, să aducă la
cunoştinţa cetăţenilor din Doneşti luarea de măsuri privind gardul viu.

Se supune la vot Procesul–verbal al şedinţei anterioare, fiind aprobat cu
11 voturi ,,pentru’’.

Şedinţa de astăzi este declarată închisă.
Drept pentru care am încheiat prezentul proces-verbal.

Preşedinte de şedinţă                                                   Secretar,
Consilier,

Boştină Doru-Constantin Cristina CHIŢAN


